
Hej Hanne Schmidt 

Jeg har nu været røgfri i ca. 6år. Jeg stoppede med at ryge, da jeg opdagede den skønne og 

helbredende virkning e-dampen havde på min astma/rygelunger, jeg var dengang jeg røg 

cigaretter, afhængig af astma medicin, både nat og dag, ret hurtigt skete der det at jeg kunne 

kvitte medicinen, jeg damper stadig, dog med meget lidt nikotin i dag da jeg startede med at 

dampe, dampede jeg med smag, det har jeg ikke gjort i 4år, nu står den på nikotin base 

blandet med glycerin, glycerin indholdet er steget og nikotinen er faldet :) det har været en 

kæmpe fordel at jeg selv har kunnet styrer nikotinen.. Fordele og ulemper er: Alt smager 

bedre, lugtesansen er skærpet, det er nok den værste forbedring da cigaret røg nu stinker ;) 

E-DAMP ER SIMPELTHEN GENIALT 

Jeg er så led og ked af at blive sidestillet med rygerne, jeg tåler ikke røg, mit hjem er røgfrit 

og det er jeg stolt af. 

Hør min bøn: Lad sandheden om E-DAMP komme frem 

vær`ikke en del af løgnen, det gælder simpelthen liv. 

Jeg vil henvise dig til dampforeningen DADAFO, hvor du finder sandheden  

 

Link til radioudsendelse: 

http://www.spreaker.com/user/isvaffel/radio-med-dadafo-d 

 

 

Venlig hilsen Jette Oemann 
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